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Selostus Keskustan ja perussuomalaisten valtuustoryhmät jättivät 15.2.2022 

seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
 ”Sulkavan lukiossa on pitkiä koulupäiviä. Esitämme 

välipalamahdollisuuden palauttamista myös lukiolaisille, koska 
koulupäivistä matkoineen voi tulla todella pitkiä. Välipala voi olla myös 
maksullinen. Pääasia on, että sellainen vaihtoehto järjestettäisiin.” 

  
Valmistelija Hallintojohtaja Mervi Palmu 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Juho Järvenpää 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää jatkovalmistelusta. 

 
Päätös Kunnanhallitus päättää lähettää asian jatkokäsiteltäväksi. 


